

IKLAN JAWATAN KOSONG

Semua anggota RISDA dan Syarikat Milikan RISDA warganegara dan seluruh warganegara Malaysia adalah dipelawa mengisi kekosongan jawatan di **RISDA Ventures Sdn Bhd (dahulu dikenali sebagai RISDA Baja Sdn. Bhd.)** mengikut syarat-syarat yang ditetapkan seperti berikut:-

1	Gelaran Jawatan		Pengurus Pentadbiran & Sumber Manusia
2	Skim Jawatan		Pengurus Gred 4 (PG4)
3	Tanggagaji		RM2,931 – RM6,888
4	Status Jawatan		Kontrak/Tetap
5	Jumlah Kekosongan		1
6	Tempat Kekosongan		Bahagian Pentadbiran & Sumber Manusia/Korporat
7	Syarat-syarat Dan Kelayakan Yang Diperlukan :		<p>Calon – Calon bagi lantikan terus hendaklah memiliki kelayakan seperti berikut :</p> <ul style="list-style-type: none">i. Sekurang-kurangnya Ijazah Sarjana Muda/Diploma yang diiktiraf oleh Kerajaan Malaysia. Keutamaan pertimbangan kepada Pemegang Diploma/Ijazah di dalam bidang pengurusan pentadbiran & sumber manusia dari mana-mana IPTA atau IPTS yang diiktiraf oleh Kerajaan.ii. Mempunyai kemahiran berkomunikasi yang baik dalam Bahasa Malaysia yang baik. Keutamaan akan diberi kepada yang fasih berbahasa Inggeris.iii. Memiliki lesen memandu yang sah.iv. Bersedia menjalankan tugas dengan jujur, kreatif dan kerja secara kumpulan.v. Mempunyai pengetahuan dan boleh menggunakan perisian Ms Office.vi. Mempunyai pengalaman 2 atau 3 tahun dalam bidang Pengurusan Sumber Manusia atau Pengurusan Korporat.

8.	Cara Permohonan	i.	Permohonan hendaklah dibuat secara bersurat dengan menyertakan resume, salinan Diploma/Ijazah akademik, sijil kemahiran, salinan kad pengenalan, sekeping gambar berukuran saiz passport serta lain-lain dokumen sokongan yang berkaitan.
		ii.	Permohonan dari calon yang sedang berkhidmat di RISDA dan Syarikat Milikan RISDA perlu dibuat melalui Ketua Pusat Tanggungjawab masing-masing.
		iii.	Sila tulis nama jawatan yang dipohon di sebelah kiri atas sampul surat permohonan.
9.	Alamat Permohonan Ke	iv.	Ketua Pegawai Eksekutif RISDA Ventures Sdn Bhd Lot E6-1, Jalan Selaman ½, Dataran Palma, Jalan Ampang, 68000 Ampang, Selangor Darul Ehsan
10.	Tarikh Tutup Permohonan		04 November 2016